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INTERPELACJA 
 
 

W sprawie: przejścia podziemnego pod przejazdem kolejowym w ulicy Opolskiej 
  
 
 
 
W związku z otrzymanymi informacjami o chęci przystąpienia przez Polskie Koleje Państwowe  

do rozmów o realizacji przez Miasto Poznań inwestycji w postaci budowy przejścia podziemnego pod 

przejazdem kolejowym w ulicy Opolskiej, a także przedstawionej przez PKP koncepcji przejścia 

podziemnego w tym miejscu, zwracam się z wnioskiem o zabezpieczenie w budżecie miasta na rok 

2024 niezbędnych środków finansowych do rozpoczęcia tej inwestycji.  

Kwestia przejścia przez przejazd kolejowy od lat jest kluczowym tematem powracającym w rozmowach 

z mieszkańcami tej części miasta i przedstawicielami tamtejszych społeczności. Przejście jest uciążliwe 

dla tysięcy mieszkańców Świerczewa i Dębca, a także tych, którzy korzystają z pobliskiej pętli 

autobusowej i tramwajowej. Na linii kolejowej biegnącej przez ulicę Opolską występuje duży ruch 

pociągów, rogatki często i na bardzo długi czas są zamykane, a piesi jak i kierowcy zmuszeni są do 

oczekiwania na ich otwarcie nawet kilkadziesiąt minut. Dlatego inwestycja w podziemne przejście pod 

torami jest kluczowa dla tej części miasta.  

Dotychczas powodem niemożliwości zrealizowania dogodnego przejścia dla pieszych było stanowisko 

spółki Polskie Koleje Państwowe. Jeżeli, po wielu latach zmieniło się nastawienie przedstawicieli PKP 

do rozmów z miastem o podziemnym przejściu w tym miejscu należy bezzwłocznie podjąć wszystkie 

kroki, żeby w możliwie szybkim terminie zrealizować wyczekiwaną przez tysiące mieszkańców 

Poznania inwestycję. W związku z tym wnoszę o wpisanie tego zadania w budżet miasta na rok 2024  

i w wieloletnią prognozę finansową. 

 
 
 
 

Z poważaniem, 
 
 

Grzegorz Jura 


